

SALON

UAE

I N T E R I O R

№3/2023

SUMMER
TIME

ЛЕТНИЙ
СЕЗОН



RUSSIAN ARCHITECTS' SIGNATURE INTERIORS IN RUSSIA AND ABROAD



5

Барбара Гидони, Марко Донати и Микеле Пазини из дизайн-бюро Storagemilano говорят, что динамичная форма кофейного столика Shape,

одной из главных новинок фабрики **Potocco**, воплощает собой бег времени

Barbara Gidoni, Marco Donati, and Michele Pasini from the Storagemilano design bureau say that the form of the Shape coffee table (one of the main

new products of the **Potocco** company) represents the flow of time



6

Компания **Liu-Jo Living** открыла флагманский шоурум в главном дизайн-районе Милана Брере и сразу показала там все новинки. Одной из главных стал сет Coquille, включающий кресла и диваны в духе не теряющего актуальность mid-century

Liu-Jo Living has opened its flagship store in one of the main design districts of Milan, Brera. And it didn't take long for the company to showcase its new products. One of its main novelties is the Coquille set that includes armchairs and sofas in the timeless mid-century style



7

Отсылка к сюрреализму и модный тренд на интерьер с антропоморфными чертами — таков новый светильник Visio, показанный фабрикой **Masiero**. Эффектный образ придуман дуэтом

Nava+Arosio. Светильники можно использовать как по отдельности, так и собрав всю композицию. Она складывается в... человеческое лицо

The Visio lighting by the **Masiero** company is both a reference to surrealism and the embodiment of the latest anthropomorphic trend. This dramatic design has been created by

Nava+Arosio. The fixtures can be used separately as well as in composition. In this case, they form... a human face!



Угловое окно-аркер в обеденной зоне оформлено раздвижными реечными перегородками — по типу традиционных раздвижных китайских ширм, подобный

прием присутствует и в стенах шкафов в кабинете. Стены окрашены краской от компании **Pietera**. Полный декор: «Ампир Декор», **Dikart**. Обеденный стол, стулья

Domitalia. Подвесной светильник, **Masiero**. Растения в интерьер подобрала флорист Инна Константинова. The corner bay window in the dining area is

decorated with sliding slat dividers similar to traditional Chinese sliding screens. The same feature is applied in the closet doors in the owner's office. The walls are painted with paint by

the **Pietera** company. Moldings, **Ampir Decor**, **Dikart**. Dining table, chairs: **Domitalia**. Hanging lamp, **Masiero**. The plants for the interior were selected by florist Inna Konstantinova

интерьер interior

В этом сдержанном комфортном интерьере по проекту Виктории Поповой мирно соседствуют современные формы и восточные мотивы

This restrained and comfortable interior designed by Viktoria Popova is a combination of contemporary shapes with eastern influence

A Personal Story

ЛИЧНАЯ ИСТОРИЯ

TEXT: Анна Новик ■ PHOTOS: Сергей Красюк ■ STYLING: Полина Чесова, Дарья Хаустова (Yes We May)

TEXT: Anna Novik ■ PHOTOS: Sergey Krasjuk ■ STYLING: Polina Chesova, Daria Haustova (Yes We May)